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Izglītības, kultūras un sporta jautājumu pastāvīgās 

komitejas sēdes 
PROTOKOLS 

 

2024.gada 10.decembrī                            Nr. 12                                           plkst. 14.00 

Sēde sasaukta plkst. 14.00          

Sēde atklāta plkst. 13,54 

Norises vieta: Dārza iela 3, Smiltene 
 

Sēdi vada Izglītības, kultūras un sporta jautājumu pastāvīgās komitejas priekšsēdētāja Inga Ērgle       

Sēdi protokolē Kancelejas un personāla nodaļas lietvede Ilze Oginska  

Sēdes gaita tiek ierakstīta audio formātā. 
 

Darba kārtība: 

1. Par darba kārtību 
Ziņo Inga Ērgle  

2. Par Smiltenes novada pašvaldības noteikumu Nr. 6/22 "Smiltenes novada pašvaldības 

dibināto izglītības iestāžu vadītāju novērtēšanas kārtība" grozījumu apstiprināšanu. 
Ziņo Edgars Roslovs  

3. Par Smiltenes novada pašvaldības noteikumu Nr. 14/23 "Smiltenes novada pašvaldības 

metodiskā darba organizēšanas kārtība" grozījumu apstiprināšanu 
Ziņo Edgars Roslovs  

4. Par Smiltenes novada pašvaldības nolikuma Nr. 2/23 "Metodisko izstrādņu skate 

Smiltenes novadā" grozījumu apstiprināšanu 
Ziņo Edgars Roslovs  

5. Par izmaiņām  Smiltenes novada pašvaldības Pedagoģiski medicīniskās komisijas sastāvā 
Ziņo Edgars Roslovs  

6. Par grozījumiem 2021. gada 25. augusta nolikumā Nr.23/21  "Smiltenes Mūzikas skolas”  

nolikums 
Ziņo Gunita Grīnberga  

7. Par  izmaiņām Smiltenes Mūzikas skolas pašvaldības finansējuma apjomā 
Ziņo Gunita Grīnberga  

8. Par Palsmanes pamatskolas dalību Nordplus projektā 
     Ziņo Ivita Pērle  

9. Informatīvs jautājums par Smiltenes novada kultūras attīstības programmas versijas 

izskatīšanu 
     Ziņo Velga Mālkalne  

10. Informatīvs jautājums par Valsts svētku atzīmēšanu Smiltenē, 18. novembrī 
Ziņo Inga Ērgle  

11. Informatīvs jautājums par Jāņukalna estrādes nākotnes iecerēm un turpmākiem soļiem 
Ziņo Inga Ērgle, Andris Lapiņš 
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Inga Ērgle aicina komitejas locekļus reģistrēties sēdei. 
 

Sēdei plkst.14.05 reģistrējušies un piedalās 7 komitejas locekļi: Inga Ērgle, Andris Abrāmovs, Otārs 

Putrālis, Iluta Apine, Raivis Vizulis, Māris Zālītis, 

Toms Markss  

                                                                              

Nepiedalās:  

Piedalās citi deputāti: Ainārs Mežulis (no plkst. 15.19) 

Uzaicinātie: Smiltenes Iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs Kristaps Kalniņš 

Sēdē piedalās  
 

Piedalās darbinieki: izpilddirektora vietniece Evija Zurģe, Juridiskās nodaļas vadītājs Māris 

Rungulis (līdz plkst. 14.06),  juriste Santa Brūvere, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Laura 

Pleša, lietvede Ilze Oginska, Informācijas tehnoloģiju nodaļas lietotāju atbalsta speciālists Kristians 

Smirnovs, Izglītības pārvaldes vadītāja vietniece Evija Kindzule, Finanšu nodaļas vadītājs Jānis 

Adienis, Kultūras un tūrisma pārvaldes vadītāja Velga Mālkalne 

 

I.Ērgle pirms sēdes darba kārtības apstiprināšanas, dod vārdu Juridiskās nodaļas vadītājam Mārim 

Rungulim. 

M.Rungulis: Ētikas komisijas vārdā informē par 17.10.2024. saņemto deputāta O.Putrāļa e-pasta 

vēstuli, kurā aprakstīta situācija. Par debatēm, kas notika Izglītības, kultūras un sporta 

jautājumu pastāvīgās komitejas sēdē, par centralizēto eksāmenu rezultātiem, [..] 
 

1. Par darba kārtības apstiprināšanu 

          Ziņo Inga Ērgle 
               
I.Ērgle aicina balsot par sagatavoto sēdes darba kārtību  
 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm (I.Ērgle, I.Apine, A.Abrāmovs, O.Putrālis, R.Vizulis, M.Zālītis, 

T.Markss) - par, pret - nav, atturas - nav,  

Komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas sēdes darba kārtību. 
 

2. Par Smiltenes novada pašvaldības noteikumu Nr. 6/22 "Smiltenes novada pašvaldības 

dibināto izglītības iestāžu vadītāju novērtēšanas kārtība" grozījumu apstiprināšanu. 
   Ziņo Edgars Roslovs  

Ir sagatavoti grozījumi Smiltenes novada pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija noteikumos Nr. 

6/22 “Smiltenes novada pašvaldības dibināto izglītības iestāžu vadītāju novērtēšanas kārtība”. 

Noteikumu projekts pievienots sēdes materiāliem DVS Namejs. 
 

E.Kindzule: par to, kas mainīts Anketā. Par izmaiņām noteikumos. 

            Par dzēsto jautājumu  
Debates: I.Ērgle, E.Kindzule, O.Putrālis 
 

I.Ērgle: Aicina balsot par sagatavoto Lēmuma  projektu. 
 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm (I.Ērgle, I.Apine, A.Abrāmovs, O.Putrālis, R.Vizulis, M.Zālītis, 

T.Markss) - par, pret - nav, atturas - nav,  

Komiteja nolemj: 

Sagatavoto Lēmuma projektu virzīt izskatīšanai Domes sēdē: 

Apstiprināt Noteikumu Nr. 25/23 “Grozījumi Smiltenes novada pašvaldības domes 2023. gada 

29. jūnija noteikumos Nr. 6/22 “Smiltenes novada pašvaldības dibināto izglītības iestāžu 



vadītāju novērtēšanas kārtība” projektu (pielikumā). 
 

3. Par Smiltenes novada pašvaldības noteikumu Nr. 14/23 "Smiltenes novada pašvaldības 

metodiskā darba organizēšanas kārtība" grozījumu apstiprināšanu 
      Ziņo Edgars Roslovs  

Informē par sagatavotajiem noteikumu grozījumiem, tos pamatojot. Noteikumu projekts pievienots 

sēdes materiāliem DVS Namejs. 

E.Kindzule: par veiktajiem grozījumiem. Metodiķis- izglītības darba speciālists, par pārskatiem.[..] 

               Klāt sadaļa par profesionālās pilnveides kārtību.[..] 

Debates: I.Ērgle, E.Kindzule 
 

I.Ērgle: Aicina balsot par sagatavoto Lēmuma  projektu. 
 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm (I.Ērgle, I.Apine, A.Abrāmovs, O.Putrālis, R.Vizulis, M.Zālītis, 

T.Markss) - par, pret - nav, atturas - nav,  

Komiteja nolemj: 

Sagatavoto Lēmuma projektu virzīt izskatīšanai Domes sēdē. 
 

4. Par Smiltenes novada pašvaldības nolikuma Nr. 2/23 "Metodisko izstrādņu skate 

Smiltenes novadā" grozījumu apstiprināšanu 
     Ziņo Edgars Roslovs  

Informē par sagatavotajiem nolikuma grozījumiem, tos pamatojot. Nolikuma projekts pievienots 

sēdes materiāliem DVS Namejs. 

E.Kindzule: 2 gadus ir šīs metodisko izstrādņu skates. Vēlas paplašināt to, aicinot piedalīties 

pedagogus no citiem   novadiem. 

               [..] Par aizstāvēšanas procesu.  

Debates: J.Adienis, E.Kindzule, I.Apine, A.Abrāmovs 

O.Putrālis: Kā izvēlas virzienus, uz ko strādāt?[..] 

E.Kindzule: skata, kas ir prioritārs. Piemēram šogad tā ir vērtēšana. Par kursiem, kas ieplānoti 

saistībā ar šo. 

Debates: O.Putrālis, E.Kindzule 

O.Putrālis iesaka definēt virzienus, redzot, kas novadā ir nepieciešams. Min piemēru par 

matemātikas līmeņa paaugstināšanu. 

E.Kindzule sniedz atbildi. 

O.Putrālis: šis ir tāds kā konkurss? 

E.Kindzule: jā. 30 metodiskās izstrādnes tiek atbalstītas. 

Debates: O.Putrālis, E.Kindzule 

I.Ērgle: mērķis – šīs izstrādnes palīdz ikdienas pedagoga darbā.[..] 

             Cik daudz izstrādātie darbi tiek praktiski izmantoti ikdienas darbā? 

O.Putrālis: aptauja jāuztaisa.[..] 

I.Ērgle: Katru gadu pedagogiem ir aizpildāmās anketas, tad var iekļaut arī šādu jautājumu. 

Debates: E.Kindzule, O.Putrālis, I.Ērgle 

I.Ērgle iesaka skaitu noteikt līdz 30. 

E.Kindzule: Ja nav sasniegts punktu skaits, tad tālāk netiek virzīts. 

Skata Nolikumā noteikto. 

I.Ērgle iesaka noteikt % vai skaitu, cik daudz ārpus mūsu novada. 

Debates: E.Kindzule, I.Apine, O.Putrālis   
 

I.Ērgle: Aicina balsot par sagatavoto Lēmuma  projektu. 
 



Atklāti balsojot ar 7 balsīm (I.Ērgle, I.Apine, A.Abrāmovs, O.Putrālis, R.Vizulis, M.Zālītis, 

T.Markss) - par, pret - nav, atturas - nav,  

Komiteja nolemj: 

Sagatavoto Lēmuma projektu virzīt izskatīšanai Finanšu un attīstības jautājumu pastāvīgās 

komitejas sēdē. 
 

5. Par izmaiņām Smiltenes novada pašvaldības Pedagoģiski medicīniskās komisijas sastāvā 
     Ziņo Edgars Roslovs  

Ir sagatavots lēmuma projekts: 

Smiltenes novada pašvaldības domes 2021.gada 8.jūlija saistošo noteikumu Nr.1 

“Smiltenes novada pašvaldības nolikums” 19. un 20 nosaka, ka atsevišķu Pašvaldības funkciju 

pildīšanai vai administratīvās teritorijas pārvaldīšanai Dome no deputātiem un Pašvaldības 

iedzīvotājiem, pieaicinot speciālistus un ekspertus, veido komisijas, tai skaitā konsultatīvas 

(turpmāk – komisijas), vai darba grupas. Komisijas vai darba grupas tiek izveidotas, pieņemot 

atsevišķus Domes lēmumus. Komisiju darbību reglamentē Domes apstiprināti nolikumi, kuros 

nosaka komisiju skaitlisko sastāvu, kompetenci, uzraudzību un kontroli. Komisiju vai darba 

grupu personālsastāvi tiek apstiprināti ar atsevišķu Domes lēmumu. 
 

E.Kindzule informē par to, kādas izmaiņas komisijas sastāvā plānotas. 
 

I.Ērgle: Aicina balsot par sagatavoto Lēmuma  projektu. 
 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm (I.Ērgle, I.Apine, A.Abrāmovs, O.Putrālis, R.Vizulis, M.Zālītis, 

T.Markss) - par, pret - nav, atturas - nav,  

Komiteja nolemj: 

Sagatavotu Lēmuma projektu virzīt izskatīšanai Domes sēdē. 
 

6. Par grozījumiem 2021. gada 25. augusta nolikumā Nr.23/21  "Smiltenes Mūzikas 

skolas”  nolikums 

     Ziņo Gunita Grīnberga, Edgars Roslovs 

2.decembrī tika iesūtīts iesniegums Nr. MUZSK/24/1.9/42 “Par nepieciešamajām izmaiņām 

Smiltenes Mūzikas skolas nolikumā” (reģ. Nr. SNP/24/1.2/6026). 

“Saskaņā ar Ministru kabineta 2023. gada 19. decembra noteikumos Nr. 762 “Noteikumi par valsts 

profesionālās ievirzes izglītības standartu mākslu jomā” noteikto: 

14.punkts - profesionālās ievirzes izglītības programmās izglītojamo sasniedzamo mācīšanās 

rezultātu apguves vērtēšanā izmanto formatīvo un summatīvo vērtēšanu un vairs nav korekts 

nolikuma 21.punkts, kurš būtu jāizsaka jaunā redakcijā: 

- Iestāde nosaka vienotu mācību snieguma vērtēšanas kārtību, ievērojot Profesionālās izglītības 

likumā un citos normatīvajos aktos noteiktās prasības, izmantojot formatīvo un summatīvo 

vērtēšanu. 
Tāpat arī lūgums precizēt nolikuma sadaļu - Iestādes iekšējo normatīvo aktu pieņemšanas kārtība, 

proti, kurus Iestādes direktora izdotos iekšējos normatīvos aktus jāsaskaņo ar dibinātāju, bet kuri 

nav jāsaskaņo ar dibinātāju.” 

E.Kindzule informē par grozījumiem nolikumā. 

I.Ērgle: Aicina balsot par sagatavoto Lēmuma  projektu. 
 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm (I.Ērgle, I.Apine, A.Abrāmovs, O.Putrālis, R.Vizulis, M.Zālītis, 

T.Markss) - par, pret - nav, atturas - nav,  

Komiteja nolemj: 



Sagatavotu Lēmuma projektu virzīt izskatīšanai Domes sēdē. 
 

7. Par  izmaiņām Smiltenes Mūzikas skolas pašvaldības finansējuma apjomā 
     Ziņo Gunita Grīnberga, Edgars Roslovs 

2.decembrī saņemts G.Grīnbergas iesniegums Nr. MUZSK/24/1.9/41 “Par nepieciešamajām 

izmaiņām Smiltenes Mūzikas skolas pašvaldības finansējuma apjomā” (reģ. Nr. SNP/24/4.15/6018). 

Tas pievienots sēdes materiāliem DVS Namejs. 
 

I.Ērgle: par sarunu ar Izglītības pārvaldes vadītāju. Ilgāku laiku nav pārskatītas darbinieku likmes 

            Svarīgi ieraudzīt finansiālo ietekmi. 

            Iesaka virzīt izskatīšanai Finanšu un attīstības jautājumu pastāvīgās komitejas sēdē. 

            Aicina balsot  
 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm (I.Ērgle, I.Apine, A.Abrāmovs, O.Putrālis, R.Vizulis, M.Zālītis, 

T.Markss) - par, pret - nav, atturas - nav,  

Komiteja nolemj: 

Sagatavoto Lēmuma projektu virzīt izskatīšanai Finanšu un attīstības jautājumu pastāvīgo komitejas 

sēdē. 
 

8. Par Palsmanes pamatskolas dalību Nordplus projektā 
     Ziņo Ivita Pērle  

Palsmanes pamatskolas direktores Andas Bērtiņas iesniegums “Par dalību “Nordplus” projektā”. 

Pievienots sēdes materiāliem DVS Namejs. 

“Lūdz apstiprināt Palsmanes pamatskolas dalību programmas “Nordplus junior project” 

projektā NPJR-2024-Autumn/10064 — “Our future is in our hands” (Mūsu nākotne ir mūsu rokās). 

[..]” 
 

E.Kindzule: piešķirts kopējais finansējums 2320 EUR 

                    Finansējums tikai no projekta. Pašvaldības finansējums nav nepieciešams. 

I.Ērgle: Līdz Finanšu un attīstības jautājumu pastāvīgās komitejas sēdei noskaidrot, vai nav 

nepieciešams priekšfinansējums. Aicina balsot. 
 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm (I.Ērgle, I.Apine, A.Abrāmovs, O.Putrālis, R.Vizulis, M.Zālītis, 

T.Markss) - par, pret - nav, atturas - nav,  

Komiteja nolemj: 

Sagatavotu Lēmuma projektu virzīt izskatīšanai Finanšu un attīstības jautājumu pastāvīgās 

komitejas sēdē. 
 

No sēdes iziet E.Kindzule, plkst. 14.39 
 

9. Informatīvs jautājums par Smiltenes novada kultūras attīstības programmas versijas 

izskatīšanu 
     Ziņo Velga Mālkalne  

Dokuments sākts gatavot jau pirms novadu apvienošanās. Par iekrāsotiem datiem programmā. [..] 

Sēdes materiāliem pievienoti dokumenti: 

KTP_KC statistikas dati 24 

Smiltenes novada KTP apstiprināto plānoto un faktisko izdevumu struktūra 2022. – 2023. 

KTP nozaru plānoto izdevumu struktūra 2022. – 2024. 

Smiltenes novada kultūras attīstības programma 2023-2028.gadam_2024_versija_051224.: 

Izstrādes mērķis: nodrošināt saskaņotu un koordinētu Smiltenes novada kultūras jomas attīstību.  



Programmas pamatā kā informatīvais materiāls izmantots pašreizējās situācijas raksturojums, 

ko papildina 18 attēli. Katras nozares esošās situācijas aprakstu papildina SVID analīze par 

konkrēto kultūras nozari. Tā sagatavota, balstoties uz esošās situācijas analīzi un dokumenta 

izstrādes gaitā sanāksmēs, tematisko darba grupu sanāksmēs iegūto informāciju. 

Esošās situācijas apraksta daļu noslēdz SVID kopsavilkums. 

Programmas stratēģiskajā daļā ir definēta Smiltenes novada kultūras attīstības vīzija līdz 

2030.gadam, savukārt nozaru stratēģiskie mērķi, to sasniegšanai definētie virzieni, uzdevumi, 

rīcības plāns, rezultāti un rezultatīvie indikatori izstrādāti 2024. – 2028.gadam. Programmas 

noslēgumā ir pievienots kultūras attīstības programmas ieviešanas uzraudzības sistēmas 

apraksts. 

Ir papildinājums par Dziesmu un deju svētkiem. 

Galvenais pie vīzijas ir tas, ka to veidojuši visi pārvaldes darbinieki. 
 

I.Ērgle: lūdz komitejas locekļus uzdot jautājumus. Vai ir nepieciešams vēl laiks iepazīties ar  

dokumentu? 

        Jautā Velgai, kad varētu stiprināt šo dokumentu? 

V.Mālkalne: domā varbūt, ka uz janvāra komiteju. Vienīgi nav pārliecība par pēdējo tabulu. 

                     [..] 

I.Ērgle iesaka visiem līdz janvāra sēdei lasīt šo dokumentu un sniegt papildinājumus, ja ir. 

O.Putrālis: vēl nav iepazinies.[..] 

                  Vai ir plānotas kādas kardinālas izmaiņas darbībā? 

                  Kas mainīsies, īpaši tas, ko mēs pamanīsim. 

V.Mālkalne paskaidro.[..] Par stratēģisko karti. Par svarīgākajām prioritātēm.[..] 

     Jāuzlabo savstarpējā pasākumu nepārklāšanās, komunikācija par notikumiem, kas tiek 

organizēti. 

     Infrastruktūra.[..] Par Gaujienas muzeju. Par Smiltenes bibliotēku.[..] 

I.Apine: kas būtu katra novada aktivitātes lietas, kas ir jāattīsta? 

V.Mālkalne: konkrētas nav nosauktas. 

I.Apine: kas ir Apes pusē, ko nedrīkst pazaudēt? 

V.Mālkalne: tas ir katras struktūrvienības ziņā un pienākumos. Tie arī vislabāk zina. 

                     Dokumentā ir 55 lapas. 

 I.Ērgle aicina balsot, ka pieņemts zināšanai. 
 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm (I.Ērgle, I.Apine, A.Abrāmovs, O.Putrālis, R.Vizulis, M.Zālītis, 

T.Markss) - par, pret - nav, atturas - nav,  

Komiteja nolemj: 

Pieņemts zināšanai. Tālāk skatīt janvāra vai februāra sēdē. 
 

10. Informatīvs jautājums par Valsts svētku atzīmēšanu Smiltenē, 18. novembrī 
        Ziņo Inga Ērgle  

I.Ērgle: Bija Smiltenes Iedzīvotāju padomes iesniegums 23.10.2024.(reģ. Nr. SNP/24/2.45/5351) 

             Atgriešanās pie iepriekšējā mēneša diskusijas. Šobrīd svētki ir aizvadīti, radušās           

pārdomas un secinājumi. 

V.Mālkalne: Bija 3 atsevišķas aktivitātes 18.novembrī. Nosauc tās unraksturo. [..] 

Kristaps Kalniņš: pēc svētku beigšanās veica aptauju iedzīvotājiem. Iezīmējās 3 apmeklētākie  

pasākumi: 

                                      1.vietā – Vecā parka pasākums.[..] 

                             2.vietā – koncerts. 

                             3.vietā - godināšanas pasākums. 

                             Grib patriotisma sajūtas, svētku svinēšanu Smiltenē.[..] 



                             Vakarā varētu būt kopīga svētku svinēšana.[..] 

                             Vajadzētu būt konkrētai svētku programmai šajos svētkos, kas jau 30 gadu laikā 

brīvā Latvijā izveidojusies. [..] Piemin Lāčplēša dienas gājienu. 

I.Ērgle lūdz izteikties komitejas locekļiem. [..] Neviens neizsakās. 

            Saklausījusi no citiem iedzīvotājiem. Paticis, ka kultūras programma un diena ir gara un 

piepildīta. [..]  

            Būtu priecīgi, ja apbalvojumu daļa būtu savīta ar koncertu.[..] 

            Svarīgi celt un godāt šos novada cilvēkus. Izdomāt, kā savīt visu kopā tā, lai cilvēki nāktu un  

klausītos.[..] 

            Par āra pasākumu, kas patika. [..] 

            Par svētku svinēšanas programmu novadā. Tikai Smiltenē bija pasākums 18.novembrī.              

Ja laicīgi plāno pasākumus, tad var apvienot visu.[..] Apbalvošanai nedaudz nepieciešams 

pielikt sirdi un mīlestību. 

M.Zālītis: jāpasteidzas ar Jāņukalna estrādi, jo nepieciešams, kur svinēt āra pasākumus. 

I.Ērgle: daudzi izteicās, ka priecātos, ja redzētu savus kolektīvus Valsts svētkos. [..] 

O.Putrālis: Koncerts bija saturīgs [..] 

Debates: V.Mālkalne, I.Ērgle 

M.Zālītis iesaka šīs ieejas kartes limitēt.[..] 

Debates: V.Mālkalne, M.Zālītis 

O.Putrālis: vai tas parādīja, ka ir ok, ka koncerts ir izdalīts atsevišķi no apbalvošanas? 

V.Mālkalne: parādīja to, ka cilvēki varēja nākt un baudīt koncertu. 

Debates: V.Mālkalne, O.Putrālis 

I.Ērgle uzskata, ka šos tomēr var savīt kopā. [..] Koncertam šajos svētkos ir jābūt ar vietējo 

pievienoto vērtību.[..] 

       Apbalvošanas pasākumā pietrūka sirds. 

I.Ērgle nolasa A.Harju viedokli par 18.novembri, kas iesūtīts e-pastā. 

             Par godināšanas pasākumu – likās, ka veidots tāpēc, ka jāveido. Bez personīgas attieksmes  

un ieguldījuma. [..] 

             Salīdzina ar eglītes iedegšanas pasākumu, kas bija pilnīgi citāds. No sirds un ar prieku. [..] 

T.Markss: kopumā patikuši pasākumi pie Vidus ezera. 

                 Neesam šīs jomas profesionāļi. 

                 Lūdz pašas Velgas viedokli kā jomas profesionālei. 

V.Mālkalne: ir bijuši pasākumi, kas bija ar koncertu kopā. Tad ir tik, cik bija uz apbalvojumu 

pasākumu - pus zāle. 

                   Par iepriekšējā gada pasākumu. Māksliniekiem ļoti saraustīts pasākums. Pārtraukts ar      

sižetiem un ar sveikšanu.[..] 

                    Smiltene saņem tikai šo parka pasākumu.  

                    Šogad vismaz bija arī koncerts. 

                    Rīta pusē Vecais Brūzis piedāvāja svētku branču.[..] 

                    Par novada pasākumu, kas ir tāds protokola pasākums. Ļoti svinīgs. Salīdzina ar ordeņa          

pasniegšanu. Tiek apbalvoti visa novada cilvēki, nav tikai smiltenieši. [..] 

T.Markss: 18.novembra svinīgajā pasākumā zāle nebija pārpildīta? 

V.Mālkalne: bija pustukša. 

T.Markss: gadus 5-10 atpakaļ, parasti zāles bija stāvgrūdām pilnas.[..] 

                 Varbūt problēma ir ar nominācijām?[..] 

V.Mālkalne: 10-15 gadus bija cita situācija. Novads bija mazāks. Tagad ir apvienojušies 3  

novadi.[..] Cilvēki, kas grib sveikt, visi nevar atbraukt.[..] 

                      Tas ir attīstības šķērslis kultūras programmā. Transporta pieejamība. 

T.Markss: par nākamo gadu Velgas redzējumu. Kādam ir jābūt pasākumam? 

V.Mālkalne: pasākums būs. 



A.Abrāmovs: piekrīt Velgai. [..] Smiltenē vajag masām pieejamu koncertu. Kaut vai koris, kaut vai 

karaoke uz lielā ekrāna Baznīcas laukumā.[..] Protokola pasākumu varētu aizlaist 

piem. uz Api. [..] 

M.Zālītis: atkarīgs no laika apstākļiem. 

R.Vizulis: iesaka apbalvošanas pasākumu ik pa 2-3 gadiem. Nevajag balvas tikai tāpēc, ka kādam 

jāizdala. 

M.Zālītis: nomināciju skaitu samazināt. 

Debates 

V.Mālkalne: par nolikumu. Ir lietas, kas jālabo. Jaunā gadā skatīs un precizēs.[..] 

I.Ērgle: paskatīt kaimiņu pieredzi. 

V.Mālkalne jautā, kā bija Raunā. 

E.Zurģe: Raunā sākotnēji vispār nebija tāda apbalvošana. Bija ik pa 5 gadiem.[..] 

Debates par apbalvojamo skaitu šogad. Par nominācijām. 

V.Mālkalne nosauc, kādas nominācijas ir. 

I.Ērgle: Jāizvērtē. Ir jau arī atsevišķi pasākumi pa nozarēm. Daudz viedokļi izskanēja. Kultūras 

jomai izdarīt secinājumus. 

V.Mālkalne: apbalvošana nav tikai kultūras jomas jautājums. Tas ir pašvaldības jautājums. Katra 

nozare izdara savu darbu [..] 

Debates: M.Zālītis, V.Mālkalne, I.Ērgle 
 

11. Informatīvs jautājums par Jāņukalna estrādes nākotnes iecerēm un turpmākiem 

soļiem 
        Ziņo Inga Ērgle, Andris Lapiņš 

I.Ērgle lūdz informēt par to, kas mēneša laikā ir noticis 

E.Zurģe: viss, kas demontējams, nodemontēts. 

               Parakstīts līgums ar  biedrību “Alūksnes un Apes novada fonds” [..] 

               Rīt plkst. 17.30 koku apspriešanas sanāksme. 

               Ir izsludināta sabiedriskā apspriešana par kokiem. 

               Ir nosūtīta info par ziedošanas iespēju Apes fondam.[..] 

              Par ziedojumu kastēm.[..]  

              Jāstrādā pie informācijas un publicitātes. 

              Lielie darbi plānoti- marts, aprīlis, maijs. 

              Pēc talkas mainīts koncepts – asfalta ieklāšana estrādes grīdai. 

I.Ērgle nebija dzirdējusi par asfaltu. 

V.Mālkalne: talkā to ieteica gudri vīri. [..] ilgtspējīgāks risinājums. 

Debates: O.Putrālis, V.Mālkalne 

M.Zālītis: par asfaltu - praktisks, izturīgs u.t.t. 

                Ja apakšā zeme, tad skaidrs, ka iepriekšējā skatuve ātri aizgāja. 

A.Mežulis: tur nav pat zeme. Kanalizācijas ūdens viss aizies prom. Vieglāk uzklāt asfaltu, kas kalpos  

mūžīgi. 

M.Zālītis: kā skatās uz betonu? Slīpēts betons ar epoksīdu klāt. Jāskatās uz izmaksām. 

Debates: A.Mežulis, M.Zālītis 

K.Kalniņš: tas nav ceļa asfalts. 

M.Zālītis: Smiltenē ir labi betonētāji. 

E.Zurģe: tas nebūs koka segums. Asfalts vai betons tas ir skatāms.[..] Atkarīgs no tā, kāda būs 

atsaucība. 

A.Abrāmovs: novārtā paliek Jeberlejas estrāde. Tika apsolīts, ka tos arī novārtā neatstās.[..] Iesaka 

oficiālā portālā arī šo informāciju ielikt. 

E.Zurģe: viss, kas ir sūtīts, viss ir publicēts. Gan Jāņu kalnam, gan Jeberlejai.[..] 

               Tas būs komitejas un šīs sēdes jautājums.[..] 



               Jābūt sadarbībai. 

Debates: A.Abrāmovs, E.Zurģe, I.Ērgle 

M.Zālītis jautā par kokiem. Vai ir projekts solu izvietojumam? 

E.Zurģe: neko nepārbūvējam kardināli. Lai nekas nav jāprojektē. Stāsts ir par esošo solu atjaunošanu     

un esošās estrādes seguma atjaunošanu.[..] 

               Plānots kangaru kalnus izlīdzināt, lai soli nestāv šķībi.[..] 

               Apspriešanā ir koku plāns, kas paredzēts izzāģēt. 

K.Kalniņš: pašvaldības lapā ir koku plāns, kuri koki paredzēti nozāģēšanai. 
 

 

Sēde slēgta plkst.15.34 
 

Sēdi vadīja 

Izglītības, kultūras un sporta jautājumu  

pastāvīgās komitejas priekšsēdētāja                                       Inga Ērgle 
 

Sēdi protokolēja      Ilze Oginska  


